










- 2 -


No. 38250     
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	February 28, 2019
	
	Le 28 février 2019

	
	
	

	BETWEEN:

Abella Ezra Kasheke

Applicant

- and -

Attorney General of Canada and John Baird, Minister of Foreign Affairs

Respondents
	
	ENTRE :

Abella Ezra Kasheke

Demandeur

- et -

Procureur général du Canada et John Baird, ministre des Affaires étrangères

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to dismiss the respondents’ motion for an extension of time to serve and file their response to the application for leave to appeal is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is granted. The motions to adduce new evidence are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA 462439, dated August 2, 2018, is dismissed with costs.

	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La requête pour rejeter la requête des intimés en prorogation du délai de signification et de dépôt de leur réponse à la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d’autorisation d’appel est accueillie. Les requêtes sollicitant l’autorisation de présenter une nouvelle preuve sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA 462439, daté du 2 août 2018, est rejetée avec dépens.





C.J.C.
J.C.C.
